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In cursul anului 20 II ,Tncalitate de consilier am contribuit la activitatea comisiei care se ocupa cu
probleme sociale.In mod regulat am participat la ~edintele comisiei unde am dezbatut materialele
~edintei de pe ordinea de zi, Tnspecial mai ales cele care se refereau la problemele sociale.
Multe probleme a reprezentat problemele socia Ie de exemplu problemele locuin~ei, cazul
Caminului Zathureczky Berta ,precum ~i situatia locuinfelor sociale din cartierul
Ciucului ..Problemele studiate a fost prezentate Tn cadrul ~edintelor conform propunerilor
membrilor de comisie.
Nu am avut zile fixate de audiente dar Tmpreuna cu membrii comisiei I-am primit pe cei care s-au
adresat la noi, i-am ascultat ~i Ie-am reprezentat problemele lor la ~edintele consiliului.
Ma gTndescTn restul perioadei mandatului voi continua activitatea Tn acest spirit,Tn interesul
rezolvarii problemelor socialeale cetatenilor ora~ului care se vor prezenta cu problemele
personale la aceasta comisiei.

Sfintu Gheorghe, 14.0 1.2012.


